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Rada Miejska w Pyzdrach 
Komisja Budżetowo – Finansowa 

Protokół nr 13/2020 

Obrady rozpoczęto 29 maja 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków: 

1. Stanisław Janiak   

2. Monika Łakoma 

3. Piotr Pilarski 

4. Mieczysław Podlewski  

5. Henryk Pyrzyk  

Elżbieta Ratajczyk – przewodnicząca Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Iwona Bąkowska – członek Komisji.  

Tematyka 

Analiza realizacji budżetu – Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych i Gminny Program Przeciwdziałania  Narkomanii za 2019 r.  
 

Ad. 1.  

Przewodniczący Komisji, Stanisław Janiak powiedział, że budżet Komisji ds. Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019 roku wyniósł 103.173,78 zł.  

Komisja wybiórczo dokonała sprawdzenia wydatkowania środków min. na organizację 

rodzinnego rajdu rowerowego w maju 2019 r przez Szkołę Podstawową w Pyzdrach, projekt 

edukacyjny „Patrzę trzeźwo na świat” zrealizowany przez Szkołę Podstawową we 

Wrąbczynkowskich Holendrach, zajęcia socjoterapeutyczne.  

Przez Komisje finansowane jest także dożywianie, letni wypoczynek dla dzieci. Była 

zorganizowana konferencja dla nauczycieli, przedstawicieli opieki społecznej, policji, 

członków komisji, która dotyczyła substancji psychoaktywnych i dopalaczy. Był też 

organizowany co roku przy innej szkole podstawowej festyn profilaktyczny.  

Komisja ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych działa w składzie 

ośmioosobowym. Członkowie za udział w posiedzeniu komisji otrzymują wynagrodzenie.  

Monika Łakoma, radna zauważyła, że szkoła w Lisewie otrzymała małe wsparcie finansowe  

z budżetu Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych wyjaśniła, że potrzeby szkół są duże. Natomiast Komisja przydzielając środki 

musi się kierować zasadą, że działania zapisane we wniosku będą związane ściśle  

z  profilaktyką dzieci czy rodzin.   

Środki są przyznawane dla dzieci i młodzieży i na leczenie osób uzależnionych.  

Dla szkół część środków jest przyznawana na realizację różnego rodzaju programów 

związanych z profilaktyką, część na zajęcia socjoterapeutyczne w szkołach wiejskich  

i w Centrum Kultury Sportu i Promocji jako zajęcia popołudniowe, dodatkowe.  

Z zakresu profilaktyki komisja organizuje dla wszystkich dzieci w gminie np. warsztaty dla 

uczniów klas IV – VIII ze wszystkich szkół.  

Wnioski, które są składane do Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych są rozpatrywane zgodnie z wytycznymi Państwowej Agencji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  
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Często zdarza się, że wnioskodawca może otrzymać środki tylko na niektóre działania 

zapisane we wniosku, które związane są tylko z profilaktyka. Ale są tez takie wnioski, które 

otrzymują pełne wsparcie, bo dotyczą działań długofalowych, wniosek spełnia merytoryczne 

przesłanki.  

Dodała, że wnioski piszą wszystkie szkoły, ale o wysokości przyznanej kwoty nie decyduje 

ilość uczniów w szkole, ale wartość merytoryczna wniosku. 

Przewodniczący Komisji, Stanisław Janiak powiedział, że nie zauważa od dłuższego czasu 

żadnej poprawy jeśli chodzi o przeciwdziałaniu alkoholizmowi chociażby wśród młodzieży.  

Gmina Pyzdry w Powiecie Wrzesińskim jest na pierwszym miejscu pod względem spożycia 

wódki.  

Elżbieta Ratajczyk, przewodnicząca Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych poinformowała, że w związku z pandemią Państwowej Agencji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wstrzymała wszelkie działania Komisji ds. 

Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i zabroniła wydatkowania środków na inne cele 

niż te związane z profilaktyką. W momencie całkowitego rozmrożenia gospodarki  

i uruchomienia szkół można rozpocząć działalność.  

Przewodniczący Komisji, Stanisław Janiak zaproponował wystąpienie do Burmistrza Pyzdr  

o zmniejszenie od stycznia 2021 r. liczebności członków Komisji ds. Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Komisja Budżetowo – Finansowa wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza Pyzdr o 

zmniejszenie od 1 stycznia 2021 roku składu Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych do 4 członków. 

Henryk Pyrzyk, radny wspomniał, o potrzebie wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. 

Wrzesińskiej w Pyzdrach na wysokości ogródków działkowych i marketów Dino – Polo albo 

montaż świateł ograniczających prędkość.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Komisji podziękował  

wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął trzynaste posiedzenie Komisji. 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

 

Członkowie Komisji:  

1) Stanisław Janiak  ........................................... 

2) Monika Łakoma  ........................................... 

3) Piotr Pilarski   ........................................... 

4) Mieczysław Podlewski ........................................... 

5) Henryk Pyrzyk  .......................................... 
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